
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre mestskú mobilitu 

zo dňa 09. 01. 2024 na MsÚ v Nitre, začatie rokovania o 15.30 hod. 

 

Prítomní:  Ing. Sitkey, p. Gut, Ing.arch. Dulíková, Ing. Dolnák, Ing. Musil, Ing. Slávik,   

                   Ing.Košťál, PhD. 

Ospravedlnení:   Ing. Štefek, Ing. Arch. Mezei, Bc. Varga 

Prizvaný:  Ing. Maruniak 

 

Program: 1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

                  2. Kontrola plnenia uznesení a úloh stanovených komisiou 

                  3. Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti chodcov 

                  4. Rôzne (podnety od členov komisie, útvarov Mesta a iné) 

                      a) Riešenie parkovania pri autobusovej stanici a železničnej stanici v Nitre 

                      b) Zriadenie fondu mobility 

                      c) Sťažnosť obyvateľa 

 

K bodu č. 1 

Komisiu otvoril Ing. Sitkey, predseda komisie pre mestskú mobilitu, privítal prítomných členov 

a oboznámil ich s programom komisie. Program bol jednohlasne schválený. 

K bodu č. 2 

VZN č. 1/2023 o dočasnom parkovaní  motorových vozidiel na vymedzených úsekoch 

miestnych ciest na území mesta Nitry – návrh bol zaslaný na pripomienkovanie VMČ a MsP. 

 K bodu č. 3 

Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti chodcov – informáciu podal Ing. Maruniak.  V stručnosti 

oboznámil komisiu o predložených návrhoch, ktoré spracoval odbor dopravy.   

Ing. Sitkey  - viacero návrhov bolo predložených do komisie opakovane a zatiaľ neboli 

realizované. Z uvedeného dôvodu odporúčam vybrať lokality, kde je vysoká intenzita vozidiel 

a chodcov. Navrhujem realizovať opatrenia v nasledovných lokalitách:  

- priechod pre chodcov na ceste I/64 pri Mediderme. Lokalita sa vyznačuje vysokou 

intenzitou vozidiel, v blízkosti sa nachádzajú autobusové zastávky a do priľahlého 

areálu   sa bude sťahovať stavebný úrad. 

- Priechod pre chodcov sa nachádza na ceste III/1641 časť Mikov dvor. V predmetnej 

lokalite sa nachádza nová výstavba, autobusové zastávky a cesta sa vyznačuje vysokou 

intenzitou premávky. PD spracoval Ing.Výboch. 



- Prejazdný chodník na MK Jurkovičova. Lokalita sa nachádza v obytnej zóne. Je 

spracovaná PD Ing. Árestom. KDI dalo zamietavé stanovisko a pripomienky, ktoré je 

potrebné zapracovať odborom dopravy. 

Ing.arch. Dulíková – okrem uvedeného je potrebné vybrať priechody pre chodcov, kde je veľký 

pohyb detí (školy) napr. ZŠ Tulipánova.  

Ing. Maruniak – zatiaľ sa tam nerobila žiadna úprava, ale uvažujeme o osadení spomaľovača. 

Môžeme písomne osloviť Mestskú políciu, aby  pri škole monitorovala a pomáhali deťom pri 

príchode a odchode zo školy. 

Ing. Sitkey – súhlasím so zameraním sa na školy. Pred prijatím opatrení pri ZŠ Tulipánova by 

bolo vhodné vykonať prieskum správania sa účastníkov cestnej premávky napríklad záznam na 

videokameru. Zo záznamu bude jasné, aké problémy bude potrebné riešiť ( nerešpektovanie 

CSS, rýchlosť jazdy a podobne).  

Ing. Dolnák  - súhlasím s prieskumom. Odporúčam  ho realizovať na jar, v tom čase je tam 

väčší pohyb detí. 

Uznesenie č. 1/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 09.01.2024 prerokovala 

informáciu „Opatrenia na zvýšenie bezpečnosti chodcov“ a odporúča realizovať navrhnuté 

opatrenia v lokalitách – Mediderma, Mikov Dvor, Jurkovičova a pri ZŠ Tulipánova odporúča  

osadenie stacionárnej kamery.  

ZA:   7  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0   

T: 06/2024  Z: Odbor dopravy 

K bodu č. 4 

A/ Riešenie parkovania pri autobusovej a železničnej stanici v Nitre 

Ing. Sitkey – obyvatelia mesta a poslanci sa na mňa obracajú s problémom nedostatočnej 

kapacity parkovania pri autobusovej a železničnej stanici. Prednedávnom boli vytvorené 2 

parkovacie miesta na krátkodobé parkovanie, ale nie je to postačujúce. V predmetnej veci som 

mal rokovanie so generálnym riaditeľom spoločnosti Arriva, ktorý prejavil záujem riešiť tento 

problém. 

Ing. Maruniak – spoločnosť Arriva spracovala návrh riešenia parkovania pri autobusovej 

stanici, ktorý má komisia v úložisku. Na niektorých veciach sme sa nezhodli, zatiaľ je to 

v prípravnej fáze. 

Ing. Sitkey – navrhujem zvolať rokovanie s Arrivou, ohľadne sprístupnenia voľnej parkovacej 

plochy pri stanici. Vytvorilo by sa cca 78 parkovacích miest s minimálnymi stavebnými 

úpravami. 

Uznesenie č. 2/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 09.01.2024 prerokovala 

„Riešenie parkovania pri autobusovej a železničnej stanici“ a vedúcemu odboru 

dopravy odporúča v priebehu mesiaca február zvolať pracovné rokovanie so spoločnosťou 

Arriva k predloženému návrhu parkovania. 

ZA:   7  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 



     T:  02/2024  Z: Odbor dopravy 

B/ Zriadenie fondu mobility 

Ing. Sitkey – v súčasnosti ma mesto zriadený fond mobility. V súčasnosti nie sú vo fonde 

mobility alokované finančné prostriedky. Navrhujem, aby do tohto fondu boli alokované príjmy 

z parkovacích automatov a parkovacích kariet. Následne by sa z tohto fondu riešila výstavba 

parkovacích miest, rekonštrukcia ciest a chodníkov. 

Uznesenie č. 3/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 09.01.2024 prerokovala 

„Zriadenie fondu mobility“  a odporúča zriadiť takýto fond. 

ZA:   7  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 

     T:  najbližšia komisia    Z: Odbor dopravy 

C/ Sťažnosť obyvateľa ohľadne obmedzenia vjazdu detí ulica Lipová 

Ing. Maruniak - komunikoval so sťažovateľom a vysvetlil mu situáciu. 

Uznesenie č. 4/2024 

Komisia pre mestskú mobilitu na svojom rokovaní konanom dňa 09.01.2024 prerokovala 

„Sťažnosť obyvateľa“ a berie ju na vedomie. 

ZA:   7  PROTI:   0  ZDRŽAL SA:   0 

D/  p. Gut – máme problémy s prejazdom nákladných vozidiel po ulici Sikárska smerom k ulici 

Na Priehon. Navrhujem osadiť kameru na objektívnu zodpovednosť. 

Ing. Sitkey – bolo zadané spracovanie návrhu dopravného značenia, kedy bude návrh 

vypracovaný?  

Ing. Musil – predpokladám asi o týždeň. 

Ing. Sitkey – po jeho spracovaní navrhujem zvolať stretnutie najlepšie do konca mesiaca január. 

E/ p. Gut – aké opatrenia môžeme urobiť, aby bola realizovaná oprava cesty I/64? 

Ing. Maruniak – so Slovenskou správou ciest je dňa 11.01.2024 naplánované stretnutie.  

F/ p. Gut –  požadujem riešiť státie vozidiel pri firme Jasplastik. V tejto súvislosti navrhujem 

zmenu dodatkovej tabuľky. 

Ing. Maruniak – policajti nesúhlasia so zmenou dodatkovou tabuľky. 

p. Gut – nech si to Jasplastik ohradí 

- zruší sa značenie na ceste I/64 a osadí sa na našej miestnej ceste 

- navrhne sa pozdĺžne státie na krátkodobé parkovanie s obmedzením na 5 minút 

Dňa 12.01.2024 bude stretnutie, kde si upresníme presnú organizáciu dopravy. 

F/ Ing. Slávik – ulica Bratislavská pri firme AUTOPAL vozidlá jazdia po chodníku do 

protismeru. Dá sa to nejako riešiť, dá sa s tým niečo urobiť? 

Ing. Sitkey – navrhujem vybúrať a zrušiť nájazd pri fi AUTOPAL. Mohlo by to realizovať  

Stredisko mestských služieb. 



G/ Ing. Košťál – MŠ Za Humnami – vyhradenie parkovania v určitých intervaloch  

Ing. Maruniak – žiadosť o vyjadrenie bola zaslaná na Krajský dopravný inšpektorát PZ a na 

Stredisko mestských služieb. 

H/ Ing. Košťál – vybudovanie 2 parkovacích miest na ulici Lúčna č. 3 a Ľ.Okánika č. 14 – či 

by sa to nedalo zaradiť do požiadaviek Odboru dopravy, nakoľko to neviem riešiť so Strediskom 

mestských služieb. 

I/ Ing. Sitkey – na VMČ sme mali požiadavku na ulici Dlhá súbežná s ulicou Ďurčanského 

vyznačiť pozdĺžne parkovanie a osadiť 2x vankúš, aby sa zamedzilo prejazdu. 

Ing. Maruniak – žiadosť o vyjadrenie bola zaslaná na Krajský dopravný inšpektorát PZ. 

 

Nitra 12. 01. 2024 

 

Zapísala:  Zuzana Bédiová     Ing. Andrej Sitkey 

                Ing. Eleonóra Danišová            predseda Komisie pre mestskú mobilitu  

     sekretárky komisie 

 

     

 

 

 

 

 


